
FY
S I
KT
EK

NOL
OGSEKTI O

N
EN

CHALMER
S

Fysikteknologsektionen
Sektionsstyrelsen

Möte 2022/23:STYR-1
Styretmötesprotokoll 2023-08-12

Fysikteknologsektionen, Chalmers

Fysikteknologsektionen
Protokoll fört vid styretmöte

2023-08-12

Tid: 11:30
Plats: Styretrummet

Närvarande

Ordförande Alva Limbäck
Vice ordförande Filip Bergqvist

Kassör Felix Hörnfeldt
Sekreterare Harald de Blanche
Skyddsombud Hedda Nooij

Informationsansvarig Andreas Erlandsson
Ordförande DP Arvid Kolstad
Ordförande F6 Oscar Jonsson

Ordförande FnollK Viktor Arvidsson
Ordförande SNF Adam Orthag
Ordförande Foc Ludvig Nordqvist
Ledamot FARM Melvin Glans

§1 Mötets öppnande Alva Limbäck öppnar mötet kl. 11:30!

§2 Val av justerare Felix Hörnfeldt väljs till justerare.

§3 Adjungeringar Inga adjungeringar föreligger.

§4 Runda bordet

§4.1 Kärnstyret Alva: Mår bra, har skickat mail och varit på mörten, kärnstyret hade möte i
tisdags.
Filip: Kärnstyret mår bra, Filip har jagat lite post.
Felix: Försöker fixa med banken, vill byta bank. Jobbar på det.
Harald: Mår bra, har fixat lite med accesser till buren.
Hedda: Mår bra, har bland annat varit på su kickoff.
Andreas: Mår riktigt bra, återställt lösenord. Skapat facebookgrupp för sek-
tionsaktiva. Lite sådant.

§4.2 DP Städat hela morgonen, inte färdigt än, PR kalas idag, kommittén mår bra och
är taggade för mottagning.

§4.3 F6 Trötta och mycket utbildningar och prepp, ska skicka festanmälningar.

§4.4 FnollK Mår bra, trött på städ, fullt upp med planering för mottagningen, har koll på
det mesta.

§4.5 SNF Mår bra och planerar cocktail.

§4.6 Foc Mår bra, pillar med FOC pay och funderar på andra hyss.

§4.7 FARM Mår bra och har fixat alumner, många är inte i gbg, kommer snart och kör
möte imorgon,
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§5 Kassörens befogenhet
gällande äskningar

Kassörer har tidigare haft befogenhet att fatta beslut kring äskningar under
2000 kr.
Beslut: kassören får bestämma äskingar under 2000 kr själv.

§6 Äskningar 3D teamet: vill ha 1700 till repplagg, detta har de tidigare fått från högskolan
men inte i år. Blir problematiskt då de är en intresseförening som ska ha en egen
ekonomi. F-spexet betalar allt själva. Ordförande i 3D vill ha en återkommande
budgetpost för repplagg. Vill ha det till mottagningen. Går inte emot stadgan
men blir konstigt. Kan nämna att det finns tryckgrejer så de kan trycka själva.
Beslut: Äskningen nekas.

§7 Stormöte Erik eliasson kommer vid 11, vi bjuder på käk, det blir kul. Bra om så många
som möjligt kommer. Från kl 10 och framåt.

§8 Användning av
styretrummet

Diskuterades förra året att det var stökigt, mycket matlådor. Många som käkar
och pluggar här. Vi vill inte att styretrummet ska vara ett hängrum. Man ska
så klart få göra kommitearbete här och då är folk som pluggar eller hänger i
vägen.
Arvid: Kan man då skicka ut folk som sitter och pluggar, ja.
Beslut: Styretrummet ska endast användas för kommittéarbete och möten.

§9 Städning av
styretrummet

Har tidigare funnits städschema. Tanke att vi gör något liknande i år.
Beslut: Inför ett städschema.

§10 Information inför
mottagningen

Viktor: Mottagningen börjar nästa vecka. Under mottagningen kommer FnollK
att gå under sina smeknamn.
Korridoren: FnollK tycker att den ska vara stängd för nollan under mottag-
ningen
Arvid: Gäller även under rocken? Diskuteras senare.
En sak vi märkt är att det står playboy på ftek. Andreas ändrar.
Viktor och Stella är incidentansvariga under mottagningen.
Möte för alla phaddrar på måndag, bra att gå på.

§11 Kommittérum under
mottagningen

Det har varit så att nollan inte får vara på kommitteernas rum under mottag-
ningen, beslut från förra året. Det känns rimligt att fatta ett liknande beslut i
år.
Syftet med ett sådant beslut diskuteras. Arvid undrar om det skulle kunna
finnas möjlighet att ta med nollan som varit med på rocken till deras rum efter
rocken. Det nämns att detta kan vara ett okej undantag då alla nollan som är
med på rocken ska få följa med samt att focus är upptaget av spexet så det
blir svårt att hitta annan lokal.
Röstar mellan att hålla rummen stängda för nollan hela mottagningen, eller
att ha rocken som undantag.
Beslut: Rummen är stängda för nollan hela mottagningen med undantag för
rocken, då endast de nollan som varit med på rocken får vara inne på raum.

§12 Patetkontrakt Jämf och FnollK har skrivit ett.
Viktor: Vi hade möte med Jämf innan mottagningen, har funnits situationer
där pateter gjort nollan obekväma och gjort dumma grejer.
När man har ovve på sig ska man följa policys även om man gått av. Jämf
känner att det behöver understrykas på något vis. Man känner sig klar med
ansvar då man går av.
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Tar fram ett formulär, med namn kommitté och att man tagit del av info.
Det ger inte styret nya rättigheter, men förtydligar. Målet är att få folk att
tänka över sitt beteende främst med föreningskläder. Att man tänker en extra
gång och om man inte sköter sig så har styret rätt att inte låta en ha på sig
ovve. Inte fler rättigheter eller möjligheter till någon men får folk att tänka
över sitt beteende, har haft problem med pateter. Nollan har inte koll på vem
som är vem och vilken kommitee, ännu svårare med pateter.
Ludvig: Kan man göra så det endast gäller kommiteer?
Viktor: Vi har kommit fram till att det är rimligare att det endast gäller ovvar,
häxjakt att jaga alla. Ovve är tydligare.
Ludvig: Ovven sticker ut.
Alva: Pratade om kommiteplagg, om man har typ repplagg ses man som att
man tillhör en kommite, men vi har så många som har repplagg, blir orimligt
att jaga ner alla.
Ludvig: Ovven är inte en del av garderoben men hoodies är mer vardagskläder.
Melvin: Foton har typ byxor.
Filip: Kan säga att det gäller arbetskläder.
Alva delar formuläret med styret så vi kan läsa igenom.
Filip: Kändes maffigt.
Andreas: Bra om det är något man kan göra snabbt, så ingen skiter i det eller
bara bläddrar förbi.
Felix: Hur ska det hållas koll på?
Viktor: Sittande får se till att pateter fyller i. När det kommer till huruvida
folk har på sig ovve men inte fyllt i pratade vi om ifall styret skulle kunna ha
koll. Så inte nollK behöver springa runt.
Filip: Kan lägga formuläret på styretdriven så hela styret ser vilka som fyllt i.
Hedda: Står inte något som är helt nytt.
Oscar: Blir det påföljder om man inte fyller i.
Viktor: Ser man någon som inte fyllt i så ber man dem göra det. Känns orimligt
att styret skulle vara överallt. Hela styret kollar, ser man en patet som inte fyllt
i så säger man till. Då täcker vi alla bortsett från foton. Även sittande fyller i,
alla med ovvar.
Beslut: Införa ett kontrakt som innefattar kommitearbetskläder.

§13 Diskussion angående
incidenter och styrets
incidenthantering

Många som är nya i styret och det kommer behöva hanteras incidenter.
Vad är en incident? Något som bryter mot sektionens stadgar eller regler.
Vilket ansvar har vi som styre? Att ta upp alla incidenter som kommer till oss.
Vilka ansvar har vi om vi lägger märke till incidenter under festligheter? Att
ta upp det med resten av styret samt prata med berörda personer. Kolla upp
med folk i närheten vad som hänt.
Framförallt, tänka på att vi har ett ansvar, alla har det men tyngre för oss, alla
ska känna sig trygga med oss och lita på oss.

§14 Avstängningar under
mottagningen

Mötet går bakom stängda dörrar.

§15 Övriga frågor

§15.1 Vem skriver
patetkontraktet?

Alva: Det löser kärnstyeret. Löser även städlista
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§15.2 Kontaktuppgifter till
kåren?

Alva: Vi har fått ett ark att fylla i med våra kontaktuppgifter som ska till
kårledningen. De vill ha det så snart som möjligt. Lägger det på driven så kan
alla fylla i.

§16 Mötets avslutande Alva Limbäck avslutar mötet kl. 12:32!
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